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Protokół Nr X/1/2015 

z sesji Rady Gminy Grodzisko Dolne 

odbytej w dniu 27.08. 2015r. 

w Urzędzie Gminy w Grodzisku Dolnym 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Gdański otworzył obrady X sesji Rady Gminy 

Grodzisko Dolne o godz. 9.00.  Na wstępie stwierdził, że w sesji udział bierze 12 radnych 

zgodnie z załączoną listą obecności. 

Przewodniczący Rady Gminy przywitał przybyłych na sesję  Radnych Rady Gminy oraz 

zaproszonych Gości  w osobach:  

 Zastępcę Wójta Gminy Arkadiusza Telkę, 

 Skarbnik Gminy Barbarę Jużyniec, 

 sołtysów z terenu Gminy  

 Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Grodzisku Dolnym Andrzeja 
Wikierę, 

 Przedstawicieli placówek oświatowych działających na terenie gminy: Panią 
Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Wólce Grodziskiej Barbarę Szczęch, 
Panią Dyrektor Zespołu Szkół im. Jana Pawła II w Grodzisku Dolnym Halinę 
Gdańską, Pana Zastępcę Dyrektora Zespołu Szkół im. prof. F. Leji w Grodzisku 
Górnym Macieja Polańskiego, Panią Dyrektor Zespołu ds. Oświaty w Grodzisku 
Dolnym Marię Rydzik 

 

Następnie zapytał Radnych Rady Gminy: Czy chcą zgłosić uwagi do protokołu                         

z poprzedniej sesji Rady Gminy odbytej w dniu 18 czerwca br.?  

Radni nie zgłosili uwag. 

Przewodniczący obrad przeszedł do ustalenia porządku obrad X sesji Rady Gminy.  

Poinformował, że Wójt Gminy przed sesją zgłosił ustny wniosek o poszerzenie porządku obrad 

o dodatkowe podpunkty w punkcie 5 porządku obrad: 

„5) w sprawie przyjęcia gminnego programu wspierania uzdolnionych uczniów, 
6) w sprawie zmiany uchwały nr III/18/2015 Rady Gminy Grodzisko Dolne z dnia 30 grudnia 
2014r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Leżajskiemu na przebudowę drogi 
powiatowej” 
Radni nie zgłosili innych wniosków.  
Przystąpiono do głosowania: 
Za przyjęciem  wniosku Wójta Gminy w sprawie poszerzenia porządku obrad o podpunkt 5       
w punkcje 5 porządku obrad głosowało 12 radnych (wszyscy obecni na sesji). 
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Za przyjęciem  wniosku Wójta Gminy w sprawie poszerzenia porządku obrad o podpunkt 6       
w punkcje 5 porządku obrad głosowało 12 radnych (wszyscy obecni na sesji). 
 
Po wprowadzeniu zmian porządek X sesji przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie sesji oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Informacja Wójta Gminy o jego pracy w okresie międzysesyjnym. 
3. Przyjęcie sprawozdania z realizacji budżetu gminy  za I półrocze br. 
4. Zapoznanie się ze stanem przygotowań placówek oświatowych do nowego roku 

szkolnego. 
5. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie powołania Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników 
sądowych na kadencję 2016-2019, 

2) w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy na rok 2015, 
3) w sprawie zmian w wieloletnim planie inwestycyjnym Gminy, 
4) w sprawie rozpatrzenia skargi na kierownika gminnej jednostki organizacyjnej 
5)  w sprawie przyjęcia gminnego programu wspierania uzdolnionych uczniów, 
6) w sprawie zmiany uchwały nr III/18/2014 Rady Gminy Grodzisko Dolne z dnia 30 
grudnia 2014r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Leżajskiemu na 
przebudowę drogi powiatowej 

6. Interpelacje i zapytania. 
7. Sprawy różne i wolne wnioski. 
8. Zamknięcie sesji.  
    

Przystąpiono do realizacji porządku obrad: 

Ad. 1.  Otwarcie sesji oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 
Prowadzący obrady Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Gdański stwierdził, że punkt pierwszy 

porządku obrad uważa za zrealizowany. 

Ad. 2 Informacja Wójta Gminy o jego pracy w okresie międzysesyjnym. 
Sekretarz Gminy poinformował, że Wójt Gminy z powodu pilnego wyjazdu służbowego nie 

mógł wziąć udziału w X sesji, wobec powyższego na kolejnej sesji przedstawi informację                

o swojej pracy za okres od 19 czerwca br. do terminu sesji wrześniowej. 

Ad. 3 Przyjęcie sprawozdania z realizacji budżetu gminy  za I półrocze br. 
Skarbnik Gminy Barbara Jużyniec przedstawiła sprawozdanie z realizacji budżetu gminy za               
I półrocze br. 
 
Nie było chętnych do udziału w dyskusji nad sprawozdaniem. 

Za przyjęciem sprawozdania głosowali wszyscy radni obecni na sesji (12 głosów „za”). 

Ad. 5 Podjęcie uchwał: 
Ad. 5.4) Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Gdański odczytał treść skargi złożonej przez Panią               

S. Bielecką na kierownictwo Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Grodzisku Dolnym. 



 

Protokół Nr X/1/2015 z sesji Rady Gminy Grodzisko Dolne odbytej w dniu 27.08. 2015r. w Urzędzie Gminy w Grodzisku Dolnym 

Strona 3 z 7 

 

W czasie rozpatrywania skargi głos zabierali:  

Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Andrzej Wikiera przedstawił sprawę, 
będącą przedmiotem skargi: 
Syn skarżącej A. Bielecki, na wniosek Dyrektora Szpitala,  wyrokiem Sądu Rejonowego  
w Łańcucie został umieszczony w Domu Pomocy Społecznej. Gminny Ośrodek Pomocy 
Społecznej został zobowiązany do przeprowadzenia wywiadu środowiskowego, celem którego 
było ustalenie osób zobowiązanych alimentacji wobec A. Bieleckiego. Pracownik Gminnego 
Ośrodka Pomocy Społecznej odwiedził skarżącą, aby uzyskać informację o jej dochodach. 
Ponieważ Pani S. Bielecka nie posiadała odcinka emerytury – podpisała oświadczenie 
 o wysokości emerytury. Podjęte czynności były zgodne z rozporządzeniem Ministra Pracy 
i Pomocy Społecznej z dnia 8 czerwca 2012r. w sprawie rodzinnego wywiadu środowiskowego 
(Dz. U. z 2012r. poz. 712). 
 Opinię Komisji Rewizyjnej w sprawie rozpatrzenia skargi przedstawiła Danuta 
Grabowiec – członek Komisji Rewizyjnej. Dodatkowo przedstawiła projekt  uchwały w sprawie 
rozpatrzenia skargi na kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Grodzisku Dolnym 
wraz z uzasadnieniem. 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi 
na kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Grodzisku Dolnym był rozpatrzony na 
wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Gminy w dniu 24.08.2015r. i uzyskał pozytywną 
opinię.  
 
Nie zgłoszono pytań i wniosków do treści uchwały. 
Przystąpiono do głosowania. 
 
Uchwała nr X/66/2015 w sprawie rozpatrzenia skargi na kierownika Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Grodzisku Dolnym /w wersji zaproponowanej/ -  została przyjęta 12  

głosami „za” i   stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 5.1) Inspektor Janina Rydzik przedstawiła projekt uchwały w sprawie powołania Zespołu 

ds. zaopiniowania kandydatów na ławników sądowych na kadencję 2016-2019. 

Omówiła zadania Zespołu przed dokonaniem przez Radę Gminy wyboru ławników. 
Poinformowała, że przedstawiony skład Zespołu:  Stanisław Kryla – Przewodniczący, Jerzy 
Gdański – zastępca przewodniczącego, Danuta Grabowiec – członek, Stanisław Mach – członek 
został zaproponowany przez połączone składy komisji stałych Rady Gminy na posiedzeniu           
w dniu 24.08.2015r. 
Zgłoszeni radni wyrazili zgodę na pracę w zespole.  Nie zgłoszono innych kandydatur. 

Przystąpiono do głosowania. 
 
Uchwała nr X/67/2015 w sprawie powołania Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na 

ławników sądowych na kadencję 2016-2019 /w wersji zaproponowanej/ -  została przyjęta 

11  głosami „za”, przy 1 „wstrzymującym się” i   stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad. 4 Zapoznanie się ze stanem przygotowań placówek oświatowych do nowego roku 
szkolnego. 

Informacje o stanie przygotowań do nowego roku szkolnego przedstawili: 
Pani Dyrektor Zespołu Szkół im. Jana Pawła II w Grodzisku Dolnym oceniła stan przygotowań 
szkoły do nowego roku szkolnego, jako gotowy do przyjęcia uczniów. Zdała relację z remontów 
przeprowadzonych w okresie wakacyjnym w budynku Zespołu Szkół. 

Zastępca Dyrektora Zespołu Szkół w Grodzisku Górnym Maciej Polański przedstawił 
informację o stanie przygotowań Zespołu Szkół do nowego roku szkolnego. 
 

W dyskusji na temat funkcjonowania Zespołu Szkół im. prof. F. Lej w Grodzisku 
Górnymi głos zabrali: 

Radny Kazimierz Matuszek poruszył następujące sprawy: 

 Zapytał: Co z dofinansowaniem podręczników do klasy pierwszej Gimnazjum? 
 Zastępca Dyrektora Zespołu Szkół w Grodzisku Górnym Maciej Polański zapewnił, że zostały 
złożone zamówienia i uczniowie otrzymają darmowe podręczniki. 

 Zapytał: Co z zajęciami pozalekcyjnymi w Zespole Szkół w Grodzisku Górnym? 
Odpowiedź M. Polańskiego: Jeżeli uczniowie będą zgłaszali zapotrzebowanie na jakieś rodzaje 
zajęć pozalekcyjnych – to takie zajęcia będą organizowane 
 

Pani Barbara Szczęch Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Wólce Grodziskiej 
omówiła prace przygotowawcze, już zakończone i niektóre nadal kontynuowane, celem 
których jest stworzenie jak najlepszych warunków do nauki w nowym roku szkolnym. 

Pani Dyrektor Zespołu ds. Oświaty Maria Rydzik przedstawiła informację o dobrym 
przygotowaniu Zespołu do pracy przy obsłudze administracyjnej szkół w nowym roku 
szkolnym 2015/2016. Zadała relację z odbytego przetargu na dowóz uczniów do szkół. 
 
 
Przewodniczący Rady Gminy podziękował przedstawicielom placówek oświatowych za 
przygotowanie placówek do nowego roku szkolnego. 
 
Ad. 5 Podjęcie uchwał: 
Ad. 5.6) Skarbnik Gminy Barbara Jużyniec przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany 
uchwały nr III/18/2014 Rady Gminy Grodzisko Dolne z dnia 30 grudnia 2014r. w sprawie 
udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Leżajskiemu na przebudowę drogi powiatowej. 
Podała, że projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji stałych Rady Gminy na 
posiedzeniu w dniu 24.08.2015r. 
  
Nie zgłoszono pytań i wniosków do treści uchwały. 
Przystąpiono do głosowania. 
 
Uchwała nr X/68/2015 w sprawie zmiany uchwały nr III/18/2014 Rady Gminy Grodzisko 

Dolne z dnia 30 grudnia 2014r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Leżajskiemu na przebudowę drogi powiatowej./w wersji zaproponowanej/ - została 

przyjęta 12  głosami „za” i   stanowi załącznik do protokołu. 



 

Protokół Nr X/1/2015 z sesji Rady Gminy Grodzisko Dolne odbytej w dniu 27.08. 2015r. w Urzędzie Gminy w Grodzisku Dolnym 

Strona 5 z 7 

 

Ad. 5.2) Skarbnik Gminy Barbara Jużyniec przedstawiła projekt uchwały w sprawie dokonania 
zmian w budżecie Gminy na rok 2015. Omówiła poszczególne pozycje zmian. Podała, że 
projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji stałych Rady Gminy na posiedzeniu w dniu 
24.08.2015r. 
 

Nie zgłoszono pytań i wniosków do treści uchwały. 
Przystąpiono do głosowania. 
 
Uchwała nr X/69/2015 w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy na rok 2015/w wersji 

zaproponowanej/ - została przyjęta 10  głosami „za”, przy 2 „przeciwnych” i   stanowi 

załącznik do protokołu. 

Ad. 5.2 Skarbnik Gminy Barbara Jużyniec przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian              
w wieloletnim planie inwestycyjnym Gminy. Podała, że projekt uchwały uzyskał pozytywną 
opinię komisji stałych Rady Gminy na posiedzeniu w dniu 24.08.2015r. 
 
Nie zgłoszono pytań i wniosków do treści uchwały. 
Przystąpiono do głosowania. 
 
Uchwała nr X/70/2015 w sprawie zmian w wieloletnim planie inwestycyjnym Gminy                  

/ w wersji zaproponowanej/ - została przyjęta 12  głosami „za” i   stanowi załącznik do 

protokołu. 

Ad.5.5 Sekretarz Gminy Grzegorz Potaczała przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia 
gminnego programu wspierania uzdolnionych uczniów wraz z załącznikami. Podał, że projekt 
uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji stałych Rady Gminy na posiedzeniu w dniu 
24.08.2015r. 
  
Nie zgłoszono pytań i wniosków do treści uchwały. 
Przystąpiono do głosowania. 
 
Uchwała nr X/71/2015 w sprawie przyjęcia gminnego programu wspierania uzdolnionych 

uczniów / w wersji zaproponowanej/ - została przyjęta 12  głosami „za” i   stanowi załącznik 

do protokołu. 

Ad. 6. Interpelacje i zapytania. 
 
Nie zgłoszono zapytań i interpelacji. 
 
Ad. 7. Sprawy różne i wolne wnioski. 
 

Radna Danuta Grabowiec poruszyła sprawę kładki na rzece obok szkoły. Zapytała: Czy 
będzie wykonana w najbliższym czasie? 
Zastępca Wójta odpowiedział, że w najbliższym czasie przy istniejącej kładce będzie ustawiona 
barierka. W przyszłości planowane jest poszerzenie kładki. 
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Radna Teresa Bechta zapytała o stan drogi „Na Moskala”? 
Zastępca Wójta Gminy zapewnił, że droga jest już utwardzona. 
Radny Matuszek poruszył dwie sprawy: 

1) zgłosił, że k. sklepu P. Wojnarskiego są dwa krzaki wierzby, które trzeba wyciąć, bo 
zasłaniają widoczność, 

2) zapytał : Co słychać na temat alternatywnych źródeł energii tj. paneli fotovoltaicznych 
– bo na stronie internetowej Gminy ukazała się ankieta dla mieszkańców Gminy. 

Sekretarz Gminy wyjaśnił, że na obecnym etapie, chodzi o rozeznanie tematu, tj. sprawdzenie 
jakim zainteresowaniem cieszą się tego typu źródła energii. 

Radny Kazimierz Matuszek, pełniący równocześnie mandat delegata do Podkarpackiej 
Izby Rolniczej poinformował obecnych na sesji o działaniach rządu, celem których jest pomoc 
rolnikom dotkniętym klęską suszy. Omówił też zasady przyznawania wsparcia dla rolników 
obejmujących obecnie gospodarstwa rolne z Programu „Młody Rolnik”. 

Radny Jerzy Gdański podziękował sołtysom za wystawienie delegacji wieńcowych                                   
i uświetnienie uroczystości dożynkowych. Podziękował również Panu Kazimierzowi Stopyrze 
za przygotowanie bardzo interesującej ekspozycji sprzętu rolniczego i pojazdów 
samochodowych. Podziękował wszystkim za udział w dniach Grodziska. 
 

Radny Kazimierz Kryla zgłosił konieczność wycięcia gałęzi obok remizy OSP w Grodzisku 
Górnym (obok  P. R. Matuszka). 

Radny Henryk Sołek – zgłosił potrzebę wykoszenia rowów przy „Skotniku” w kierunku 
Dębna. 

Sołtys Monika Ślanda zgłosiła potrzebę wykoszenia rowów przy drodze poscaleniowej                   
w Grodzisku Górnym. 

Sołtys Kazimierz Bechta zapytał: Kto powinien kosić pobocza od asfaltu do ogrodzenia 
posesji? 
Zastępca Wójta Gminy wyjaśnił, że drogi główne powiatowe kosi brygada pracowników 
interwencyjnych zatrudniona w UG, a pozostałe pobocza powinny być wykoszone przez 
właścicieli posesji. 

Sołtys Marzena Czech wnioskowała o przycięcie żywopłotu przy ogrodzeniu posesji P.                    
J. Urbana k. sklepu „Premium” w Grodzisku Dolnym, ponieważ ogranicza widoczność na 
skrzyżowaniu dróg. 

Sołtys Jan Bielecki zapytał: Kiedy będzie gotowy projekt na oświetlenie drogi „Na Ługi”                    
w Grodzisku Nowym. Zaznaczył, że sołectwo przeznaczyło na ten cel środki z funduszu 
sołeckiego w kwocie 10 tys. zł. 

Zastępca Wójta wyjaśnił, że aktualnie trwa procedura uzyskiwania pozwolenia na 
budowę. Aby można było przejść do realizacji zadania, muszą być spełnione wszystkie 
niezbędne warunki. 

Radny Jerzy Gdański opowiedział o występie Orkiestry Dętej na imprezie „Dzień Żubra”. 
Podkreślił, że Orkiestra dała występ na bardzo wysokim poziomie i świetnie promowała 
tutejszą Gminę. Powiedział również o udanym występie zespołu ludowego Leszczynka z Wólki 
Grodziskiej w Rymanowie Zdroju. 

Radny Kazimierz Matuszek przekazał informację o planowanym wyjeździe dla rolników               
w dniach 18-21 września br. na XVII Międzynarodową Wystawę Rolniczą AGRO SCHOW 2015       
w Bednarach k/Poznania.  
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Zastępca Wójta Gminy wywiązał się ze zobowiązania danego radnym na wspólnym 
posiedzeniu komisji w dniu 24.08.2015r. i omówił oraz udostępnił do wglądu dokumentację 
na poszczególne odcinki  oświetlenia drogowego (zrealizowane w roku bieżącym lub 
planowane do realizacji w latach przyszłych). Udzielił również odpowiedzi na zadane pytania. 

Skarbnik Gminy Barbara Jużyniec zwróciła się do sołtysów o rozsądne dysponowanie 
środkami funduszu sołeckiego i zgłaszanie  konkretnych wniosków dotyczących przeznaczenia 
funduszu na rok następny (bez dzielenie na kilka małych zadań).  

Sołtys Krzysztof Dąbek zwrócił uwagę na poważne traktowanie wniosków zebrań 
wiejskich dotyczących przeznaczenia funduszu sołeckiego; jeżeli został przyjęty wniosek w 
sprawie skropienia asfaltem jakiegoś dłuższego odcinka drogi – to nie należy  mniejszego 
odcinka pokrywać asfaltem. 

Nie było więcej chętnych do zabrania głosu. 
 
 
Ad. 8. Zamknięcie sesji.  
 O godzinie 13.30 Przewodniczący Rady Gminy, w związku z wyczerpaniem porządku 
obrad, ogłosił zamknięcie obrad X sesji Rady Gminy. 
 
Protokolant      Przewodniczący Rady Gminy 
 
Janina Rydzik       Jerzy Gdański 


